
 

 

Referat fra FAU Møte 04.01.2023  

Tilstede: 

1. Ranveig og Silje 

2. Ingvild 

3. Anne Line og Siv 

4. Hogne og Elisabeth 

5. Ann Cathrin  

6. Nina og Birgitte  

7. Claus og Kjerstin 

 

Rektor: Kim Jonsson (konstituert) 

Referent: Anne Line  

 

1: Fra Rektor: 

 Endre timeplan for 1-4 trinn: Det foreslås å endre på timeplanen for 1-4 trinn for 

bedre ressursutnyttelse. Det vil gi utslag i endret undervisningstid for elevene på 

småtrinnet, samt mer bedre utnyttelse av læreres undervisningstid ved at de i større 

mulig grad har all sin undervisning på ett trinn. Lærer(e) har i dag 27 minutter til 

overs pr uke som ønskes utnyttet. Dette er tatt opp i SU og SMU, samt tillitsvalgte og 

det er enighet om at dette er en god løsning. Nytt forslag til timeplan ble lagt frem.  

 Nasjonale prøver: Informasjon fra prøvene skal danne grunnlag for undervisning og 

kvalitetsutvikling på alle nivå i skolesystemet. Det er ønskelig at prøvene skal 

gjennomføres for å gi best mulig informasjon. Elevene skal ha trygge rammer for å 

vise hva de kan, og at de utføres i mindre grupper. Selv om det er nedgang i 

resultatet i år, er skolen er likevel fornøyd med resultatene.  

Matte, score 56: Det jobbes videre med mattegrupper, konkretiseringsverktøy og 

fagdager med etat for skole osv. 

Norsk, score 55: Det er opprettet en «Dysleksigruppe» som jobber med en 

ståstedsanalyse i tillegg til kurs og kompetanseheving. 

Engelsk, score 52: Potensiale for forbedring, og det opprettes engelskgruppe som 

utvikler en ressursbank.  

 Uteområder: Det er fremdeles en del hærverk, drikking og urinering på skolens 

uteområde i helger og ferier. Skolen er for tiden uten tilsynsvakt og dersom foreldre 

har mulighet til å følge litt med i helgene vil dette være til hjelp. Ofte hjelper det å 

bare hilse på, slik at de vet at de er observert. Kim sjekker mulighet for å søke om 

ytterlige midler til tilsynsvakt 



 

 

 Skoleruten 2022/2023. Skoleruten er vedtatt endret slik at personalet på skole og 

SFO får 2 planleggingsdager på rad i november. Bakgrunnen for vedtaket er å støtte 

opp under et godt samhold og faglig utbytte for skolens ansatte. Dette vil igjen 

gange elevene på skolen. Planleggingsdagen som var satt opp 26.januar flyttes til 

02.november. Planleggingsdager vil dermed bli 02. og 03.novmeber 2023.  

 

 Olweusundersøkelsen: er en undersøkelse skolene er pålagt å gjennomføre på 4-7 

trinn, men frivillig for elevene å svare på. Undersøkelsen handler om mobbing, trivsel 

og vennskap. Noen litt høye tall om opplevd mobbing. Undersøkelsen viser at eleven 

oftest kun forteller om mobbing til søsken eller venner, selv om involvering fra 

foreldre er viktig. Noen svar tilsier at ikke alle har gode venner i klassen eller gruppen. 

Skolen vil ta opp temaet på trinnene. Friminuttene har positive tall. Hele 

undersøkelsen er ikke gjennomgått og tiltak blir ikke iverksatt før det er utført. 

Skolen kommer tilbake til hvordan FAU kan bidra. 

 

FAU 

 Disco: Opplevdes som vellykket. Kjekt med spill, dansing osv. og det var rikelig 

med vakter. Positivt med et mobilfritt arrangement, og det ble stort sett 

respektert. Kanskje litt stort aldersspenn, vurdere å dele opp 4-5 og 6-7 i to 

forskjellige arrangement. 

 Butikken: En periode har det vært noe nasking, men ikke så mye i det siste. 

Butikken reagerer mest på at det er mange elever som er innom butikken daglig 

etter skoletid og kjøper snop, chips. Det er også blitt observert barn helt ned i 

3.trinn som er på butikken i skoletiden.  

 Foreldremøte 2 på hvert trinn. Dato settes for hvert trinn av skolen sammen med 

trinnkontkater og lærere. Trinnkontakter sammen med FAU setter tema og 

agenda for kvelden. Det er besluttet at dette møtet SKAL gjennomføres. Forslag 

til tema som kom opp i dagens FAU-møte: 

- Olweundersøkelsen – Mobbing 

- Nasking 

- Mobilbruk 

- Spilling 

- Gruppearbeid - Problemstilling på bordet 

- Språkbruk 



 

 

 

Ta kontakt med lærerne for tips til tema som er aktuelt for eget trinn. Allerede nå 

kan det legges ut melding til trinnkontaktene, og diskutere ulike tema.  

Annet 

 Det er kommet et forslag fra 2.trinn som ønsker at det monteres hengere/kroker 

på toalettene. Eleven trenger å kunne henge fra seg yttertøy når de er på 

toalettene. Dette ble tatt videre til ledelsen og fikk bekreftet etter møte at 

arbeidet påbegynnes uke 1 

 SFO og påkledning. Det er observert tynnkledde barn ute i SFO-tiden ved flere 

anledninger. SFO gir beskjed til barna om påkledning før de går ut, men det er 

begrenset hvor mye tid de kan bruke på å følge dette opp. Foreldre må også ta 

ansvar for hva barna går med til/fra skolen og hva de har med av skift og 

ytterklær.  

 Flaggstang trenger vedlikehold- ledelsen bekrefter etter møte at dette skal tas 

tak i i løpet av våren når det er mildere ute 

 Skolen har fått nye fryseskap og fryseboks som stod på skolekjøkken er 

overlevert FAU til arrangement. Oppbevares nede med 7 klasserommene 

 

Neste møte holdes 1 februar 2023 

      

 


